
     Protokół Nr XXIX/09  
z dwudziestej dziewiątej  sesji Rady Gminy Męcinka 

w dniu 23 kwietnia  2009 r.  
 
Na stan 14-tu radnych w sesji wzięło udział 14 – tu.   
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  

1. Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń, 
2. Z-ca wójta – Andrzej Czech  
3. Sekretarz gminy – Zygmunt Melner, 
4. Skarbnik gminy – Józef Święcicki, 
5. Sołtysi wsi wg. listy obecności, 
6. Kierownicy jednostek organizacyjnych ; Kierownik GOZ – Jadwiga Woźny, 

Kierownik GOPS – Katarzyna Cwynar, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Piotrowicach 
– Jolanta Stachowiak.  

7. Zaproszeni goście :  Starosta Jaworski – Stanisław Laskowski, dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy w Jaworze – Barbara Dziasek,  

Otwarcia dwudziestej dziewiątej sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom 
przewodniczył przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz  wypowiadając 
formułę: „Otwieram dwudziestą dziewiątą sesję  Rady Gminy Męcinka”. 
Następnie przewodniczący rady  stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 14-tu  radnych , 
co stanowi quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 

Przedstawił porządek posiedzenia, który przewidywał :     
1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jaworze nt. łagodzenia 

skutków bezrobocia na terenie gminy Męcinka w 2008 roku.  
5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania  budŜetu Gminy Męcinka  za 2008 

rok.  
6. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2008 rok.  
7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ rocznego sprawozdania  finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach za rok 2008, 
2/ ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, i za warunki pracy oraz innych składników wynagradzania a takŜe 
szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego,  
3/ zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego,  
4/ zmian w budŜecie gminy Męcinka na 2009 rok. 

8. Sprawy róŜne . 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Zamknięcie sesji.  

 
Rada Gminy nie wprowadziła zmiany do porządku posiedzenia.   
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Ad. 2.  
Wójt Gminy przedstawił informację nt. działalności w okresie od ostatniej sesji  tj. od 
24 marca do 23 kwietnia br.  
Na wstępie podziękował  za załoŜenie wiązanki na grobie zmarłego radnego  
Eugeniusza Worończaka. 
W trakcie informacji obecnym  na sesji przedstawiono waŜniejsze wydarzenia jakie 
miały miejsce   z udziałem wójta.  
W sprawie informacji radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani zapytań. Przewodniczący 
rady poddał pod głosowanie przyjęcie do akceptującej wiadomości złoŜonej przez 
wójta informacji.  
Poprzez głosowanie 14-tu radnych „za”, informacja wójta  przyjęta została przez radę 
do akceptującej wiadomości.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 3.  
Interpelacje, zapytania i wnioski na piśmie o treści jn. zgłosili :  
- Edyta Chudzik z Muchowa  
1/ Proszę o dokończenie boiska sportowego do siatkówki wraz z trybunami.  
2/ Proszę o dostawienie kosza na śmieci  przy placu zabaw.  
3/ zwracam się z uprzejmą prośbą o budowę tzw. wiaty drewnianej na placu przy tzw. 
lodowni (pomoc ze strony mieszkańców).  
- Jerzy Krupiński z Sichowa  
1/ Droga Nr 311/2 – nawiezienie kamienia i wyrównanie.  
2/ Droga Nr 311/1 wycięcie krzaków i wyrównanie drogi. 
3/ Droga Nr 312 – wytyczenie geodezyjne i remont drogi.  
- Lesław Sitarz z Kondratowa  
1/ Postawienie przy drugim przystanku pojemnika na szkoło i śmieci. 
2/ PołoŜenie asfaltu na odcinku Kondratów – Wilków z powodu powstawania ciągle 
nowych dziur w jezdni.  
3/ UdroŜnienie przepustów przy drodze powiatowej w Kondratowie.  
Interpelacje i zapytania do protokołu zgłosili radni : 
- Jolanta Dubińska z Pomocnego 
Nie otrzymałam odpowiedzi dot. naprawy drogi do posesji  Nr 10 i 11 w 
Stanisławowie.  
- Małgorzata Stawowczyk z Piotrowic  
Na drodze wojewódzkiej występuje duŜo kolein. 
- Zdzisława Wachowska z Piotrowic  
Podziękowała za ustawienie znaku ograniczającego jazdę samochodami  pow. 15 ton.  
Na mości pomiędzy Piotrowicami a Jaworem (ul. Starojaworska).  

Przewodniczący rady poinformował , Ŝe na zgłoszone interpelacje udzielona zostanie 
odpowiedź w ostatniej części sesji.  

 
Ad. 4.  
Rada Gminy przeszła do realizacji punktu 4 porządku obrad – Informacja Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Jaworze nt. łagodzenia skutków bezrobocia na terenie 
gminy Męcinka w 2008 roku. 
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Przewodniczący poprosił o zabranie głosu panią Barbarę Dziasek – dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Jaworze i zapoznanie obecnych z podejmowanymi 
działaniami w roku 2008 przez Powiatowy Urząd Pracy w celu zmniejszania 
bezrobocia.            
Dyrektor Urzędu  zapoznała obecnych ze stanem i strukturą bezrobocia  według stanu 
na koniec 2008 roku porównując stan na koniec 2007 roku.  W gminie Męcinka na 
koniec 2007 roku zarejestrowanych bezrobotnych było 281 natomiast na koniec 2008 
roku liczba ta spadła do 216 a więc  nastąpił spadek o 43 osoby. Wśród 
zarejestrowanych bezrobotnych 137 osób to kobiety , 194 osoby nie poosiada prawa 
do zasiłku i stanowi to 78 % zarejestrowanych. Ogółem w całym powiecie na koniec 
2008 roku zarejestrowanych bezrobotnych było 2999 osób. W skali powiatu zauwaŜa 
się wzrost bezrobocia i w okresie 2008 roku zarejestrowanych zostało 481 osób, o 20 
więcej w stosunku do 2007 roku.  W okresie 2008 roku w powiecie 206 bezrobotnych 
podjęło pracę. Urząd pracy kieruje bezrobotnych do prac interwencyjnych, 
pośredniczy w znalezieniu stałej pracy i innej pracy w tym prace społeczno-uŜyteczne, 
organizuje staŜe i przygotowanie zawodowe.  W 2008 roku liczba bezrobotnych, 
którzy skorzystali z tych form zatrudnienia wyniosła 197 osób. W 2008 roku na terenie 
gminy Męcinka pośredni pracy złoŜył 68 wizyt  u pracodawców. W wyniku tych wizyt 
pozyskanych zostało 7 ofert pracy stałej, 14 staŜy oraz 11 ofert w ramach 
przygotowania zawodowego.  Najwięcej ofert pracy pozyskano w zawodach : robotnik 
budowlany, magazynier, spawach, pracownik biurowy.  Urząd pracy w zakresie 
poradnictwa zawodowego udzielił 139 porad indywidualnych , 70 porad grupowych, 
70 informacji zawodowych.  Przy urzędzie  działa Klub Pracy, w którym odbywają się 
zajęcia aktywizacyjne. Z terenu gminy w zajęciach tych uczestniczyło 47 osób, w tym 
32 to kobiety.   
W dalszej części pani dyrektor omówiła aktywne formy przeciwdziałania bezrobociu 
w okresie 2008 roku.  
Ze szkoleń i przekwalifikowania  skorzystało 20 osób. Na staŜe skierowanych było 18 
osób. Z przygotowania zawodowego skorzystało 20 osób.  
 W latach 2007/2008 10 pracodawców z terenu gminy  otrzymało refundację 
utworzenia miejsc pracy . W roku 2007 – 6 umów na utworzenie 13 miejsc pracy  i 
refundacja wyniosła 156 tys. zł. W roku 2008 4 umowy na utworzenie  5 miejsc pracy  
i refundacja wyniosła 67 tys zł.  Urząd udziela równieŜ dotacji na uruchomienie 
działalności gospodarczej  w roku 2007 dotacja ta wyniosła 183 tys zł, natomiast 177 
tys zł. W 2008 roku podpisana została 1 umowa na prace interwencyjne dla 4 
bezrobotnych, 2 porozumienia  w sprawie wykonywania prac społeczno – uŜytecznych 
W sprawie przedstawionej informacji radni nie zgłosili Ŝadnych zapytań.  
Przewodniczący rady podziękował pani dyrektor za złoŜenie informacji i w ramach 
podziękowania wręczył kwiaty.   
 
Ad. 5.  
Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy  Męcinka za rok 2008 przedstawił 
skarbnik gminy JóŜef Święcicki.  
Omówił wg kolejności : dochody; wydatki, przychody; rozchody; deficyt budŜetowy . 
W przekroju syntetycznym przedstawił realizację dochodów w latach 2003 – 2008, w 
tym  realizację dochodów gminy z tytułu podatku od osób fizycznych. Przedstawione 
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zostały wydatki na zadania inwestycyjne równieŜ za okres 2003 – 2008. 
Przedstawiony został  ilościowy udział  inwestycji z podziałem na gałęzie gospodarki 
 a takŜe  procentowy udział w wydatkach na inwestycje z podziałem na gałęzie 
gospodarki.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej   Ryszard Myślecki  przedstawił opinię  Komisji  
o sprawozdaniu.  
Opinia stanowi załącznik do protokołu.  
Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 
13 marca 2009 r.  w sprawie opinii  o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Męcinka 
sprawozdaniu z wykonania budŜetu gminy za 2008 rok odczytał skarbnik gminy Józef 
Święcicki.                                            
W sprawie przedstawionych materiałów radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 
Ad. 6.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe w  związku z rozpatrzeniem 
sprawozdania  z wykonania budŜetu  Gminy Męcinka  za rok 2008 Rada Gminy 
przejdzie do  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
Poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Ryszarda Myśleckiego o odczytanie 
wniosku  Komisji w sprawie udzielenia  absolutorium   Wójtowi Gminy Męcinka.  
Po odczytaniu wniosku poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Mariolę 
Mikołajczyk o odczytanie uchwały  Składu Orzekającego  Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 8 kwietnia 2009 r.   w sprawie zaopiniowania  
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Męcince o udzielenie absolutorium  
Wójtowi Gminy Męcinka   z tytułu wykonania budŜetu za 2008 rok.  
Po odczytaniu,  przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe zgodnie  z art. 18 
ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca  1990 r. o samorządzie gminnym  (tekst jednolity z 
2001 r. Dz.U. Nr 142, poz. 1591 z późniejszymi zmianami)  i art.  199 ust. 3 ustawy z 
dnia  30 czerwca 2005 r.  o finansach publicznych  (Dz. U. Nr 249, poz. 2104  z 
późniejszymi zmianami)  podjęcie aktu absolutoryjnego  związane jest   z 
obowiązkiem wcześniejszego rozpatrzenia  przez radę  sprawozdania  z wykonania  
budŜetu za rok poprzedni, co teŜ rada uczyniła.  
Następnie poinstruował, Ŝe głosowanie nad udzieleniem absolutorium będzie jawne, 
gdyŜ przepis ustawy o samorządzie gminnym nie przewiduje specjalnego   trybu 
głosowania nad  absolutorium i zgodnie  z zasadą jawności gospodarki finansowej 
gminy wyraŜonej w art. 61 ustawy o samorządzie gminnym wójt ogłasza 
sprawozdanie z wykonania budŜetu   jak równieŜ  ma obowiązek informowania 
mieszkańców  gminy o  wykorzystaniu  środków budŜetowych  dlatego teŜ 
kontynuacją  zasady jawności  gospodarki  budŜetowej będzie  głosowanie jawne nad 
uchwałą w sprawie absolutorium.  
Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie, zgodnie z wnioskiem komisji 
rewizyjnej udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Męcinka za 2008 rok.  
Za udzieleniem absolutorium głosowało 14 radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie udzieliła absolutorium Wójtowi Gminy Męcinka za 2008 rok i uchwała 
w tej sprawie  Nr XXIX/183/09 stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący rady wręczył Wójtowi kwiaty w imieniu całej rady podziękował 
Wójtowi za sprawną  realizację budŜetu w roku 2008, za poniesione wysiłki w 
związku z pozyskiwaniem środków pozabudŜetowych na zadania inwestycyjne, 
realizowane na terenie gminy.  
Wójt gminy podziękował radnym i sołtysom za współpracę na odcinku realizacji 
budŜetu.  
Przewodniczący rady ogłosił 15-tominutową przerwę.  
 
Ad. 7/1.  
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie rocznego sprawozdania  
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach za rok 2008.   
Na wstępie przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe ze sprawozdaniem i  
projektem uchwały  zapoznały się komisje stałe  rady gminy i na posiedzeniu w dniu 
21 kwietnia nie zgłosiły Ŝadnych uwag do sprawozdania i projektu uchwały. 
Sprawozdanie finansowe przedstawiła kierownik Gminnego Ośrodka Zdrowia 
Jadwiga Woźny. Poinformowała takŜe obecnych, Ŝe  jest duŜe zapotrzebowanie na 
usługi w stosunku do liczby lekarzy.  
Dlatego teŜ wprowadzona została rejestracja „na godziny”, równieŜ telefoniczna. NFZ 
określił zasady funkcjonowania  opieki zdrowotnej tj. określony limit pacjentów. 
Dlatego teŜ GOZ wprowadza tzw. selekcję pacjentów ze względu na duŜe 
zapotrzebowanie i wymagane jest zrozumienie dla  lekarzy i personelu medycznego.  
W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani 
wniosków.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie  rocznego 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach za rok 2008.   
Za podjęciem uchwały glosowało 14-tu radnych. 
 
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka   poprzez głosowanie 
jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rocznego sprawozdania  finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Piotrowicach za rok 2008 i uchwała w tej sprawie Nr XXIX/184/09 
stanowi załącznik do protokołu.      
 
Ad. 7/2. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył  ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, i za warunki pracy oraz innych składników 
wynagradzania a takŜe szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe projektem  tej uchwały  zapoznała 
się Komisje Rady i nie wniosły uwag do projektu uchwały. 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym 
brzmieniu. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 – tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę  w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, i za warunki pracy oraz innych składników 
wynagradzania a takŜe szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego i uchwała w tej sprawie Nr XXIX/185/09 stanowi załącznik do 
protokołu.   
 
Ad. 7/3.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył  zmiany uchwały w sprawie wieloletniego programu 
inwestycyjnego.  
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe z  projektem  tej uchwały  zapoznała 
się Komisje Rady i nie wniosły uwag do projektu uchwały. 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod glosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym 
brzmieniu. Za podjęciem uchwały głosowało 14-tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniego 
programu                                                                                                                                                                                     
inwestycyjnego i uchwała w tej sprawie Nr XXIX/186/09 stanowi załącznik do 
protokołu.   
 
Ad. 7/4.  
Ostatni przedłoŜony do rozpatrzenia  projekt uchwały dotyczył zmiany uchwały 
budŜetowej na 2009  rok. 
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe projekt tej uchwały  analizowała 
Komisja BudŜetowo – Finansowa, Oświaty i Spraw Społecznych na swoim 
posiedzeniu w 21 kwietnia br.  i projekt  uchwały zyskał pozytywną opinię Komisji.   
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod glosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym 
brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14-tu obecnych na sesji radnych.  
Czy są zapytania bądź uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2009 rok                                                                  
i uchwała w tej sprawie Nr XXIX/187/09 stanowi załącznik do protokołu.   
 
Ad. 8 .  
W sprawach róŜnych głos zabrali :  
Radna Małgorzata Stawowczyk zwróciła się z zapytaniem, czy droga  za przystankiem 
w stronę pół będzie remontowana.  
Wójt gminy  poinformował, Ŝe brak jest funduszy na takie remonty i w przyszłości na 
drogę tą  moŜliwe jest nawiezienie i rozprowadzenie kamienia.  
Radny Jerzy Głowiak zwrócił się z zapytaniem czy mieszkaniec Chroślic przypisany 
jest do wykonywania pracy na rzecz tej miejscowości.   
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Wójt gminy wyjaśnił, Ŝe w zasadzie to radni będą angaŜowani do  organizowania i 
nadzorowania prac tych osób. Ale są sytuacje, gdy pracownik moŜe być wykorzystany 
w innej miejscowości.  
Radny Lesław Sitarz zwrócił się z zapytaniem do starosty, czy będzie naprawiana 
droga Kondratów – Wilków.  
Starosta Stanisław Laskowski na wstępie podziękował za zaproszenie. Odnośnie 
inwestycji planowanych na terenie naszej gminy wyjaśnił, Ŝe powiat  boryka się ze 
spłatą długów za szpital i konsekwentnie spłaca p[o kilka milionów rocznie.  Powiat 
pozyskuje na działania  środki z programów i funduszy europejskich. Zaplanowano 
remont drogi Męcinka – Chroślice , remont drogi Męcinka – Piotrowice przy udziale 
finansowym firmy COLAS (wcześniej Winna Góra). 
Przypomniał o remoncie mostu na drodze Piotrowice – Stary Jawor.  
Radny Sitarz Lesław zwrócił się z zapytaniem czy  planuje się remont drogi Bogaczów 
– Pomocne.  
Starosta stwierdził, Ŝe prawdopodobnie coś w tym kierunku będzie robione.  
Radna Stawowczyk Małgorzata zwróciła uwagę na koleiny na drodze k/ szkoły. 
Starosta wyjaśnił, Ŝe jest to droga wojewódzka i z taką sprawą naleŜy zwrócić się do 
marszałka.  
Radny Jerzy Głowiak zwrócił uwagę na problem karetek pogotowia, na brak obsady 
merytorycznej. Starosta wyjaśnił, Ŝe Ministerstwo Zdrowia nie dysponuje funduszami 
na zakup środków transportu dla ratownictwa medycznego.  
Radny Gregulski zgłosił konieczność ułoŜenia kręgów i wykoszenia rowu przy drodze 
przez Męcinkę.  
Starosta wyjaśnił, Ŝe przy takich pracach powiat skłonnych jest zawrzeć porozumienie 
, w którym gmina zadeklaruje pomoc tj. wykonanie prac o wartości9 30 % 
przedsięwzięcia, to powiat  konsekwentnie angaŜuje się w takie przedsięwzięcia.  
Więcej zapytań do starosty nie zgłoszono.  
Przewodniczący rady podziękował staroście za  wyjaśnienie waŜnych dla gminy 
problemów. Na zakończenie wystąpienia starosty radna Mariola Mikołajczyk złoŜyła 
Ŝyczenia z okazji zbliŜających się imienin.  
Starosta poŜegnał wszystkich obecnych na sesji i opuścił salę obrad.  
 
Ad. 9.  
Udzielono radnym odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania :  
Sekretarz gminy – Zygmunt Melner poinformował radnych zgłaszających 
zapotrzebowanie na  pojemniki na plastik i szkło oraz dodatkowe kosze na śmieci, Ŝe 
podjęte zostaną działania w celu realizacji tych wniosków.  
Wójt gminy ustosunkował się do wniosków o wycięcie zakrzaczeń , wyrównanie dróg 
oraz nawiezienie kamienia będzie realizowanie. Niezaplanowano natomiast wydatków 
na dokumentację geodezyjną i. Poinformował natomiast, Ŝe dokończone zostaną prace 
na boisku w Muchowie, odnośnie budowy wiaty w Muchowie jest to nowa sprawa i 
naleŜy ją na spokojnie rozwaŜyć.  
Z zapytaniem – czy w Sichowie powstanie plac zabaw - zwrócił się Radny Krupiński.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe jest to sprawa przyszłościowa związana z oczekiwaniem na 
rozwiązanie prawne związane z  własnością do gruntu.  
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Punkt 10. Zamknięcie sesji.  
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Dwudziestą dziewiątą  sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił za zamkniętą. 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Osumek  
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